
 

     

 

Αθήνα, 2 Νοεμβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς:  την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

    

Θέμα: «Υπονόμευση Τεχνικού Λυκείου Φιλωτίου» 

 

Όπως ενημερωνόμαστε, η διεύθυνση ΙΕΚ Φιλωτίου Νάξου, το οποίο στεγάζεται στις 

μεγάλες και οργανωμένες από πλευράς τεχνικού και ψηφιακού εξοπλισμού αίθουσες του 

ΕΠΑΛ Φιλωτίου, παράτυπα και καταχρηστικά, αποφάσισε να μεταφέρει τους μαθητές στη 

χώρα της Νάξου, σε κάποιες ανοργάνωτες αίθουσες Λυκείου.  

 

Οι κάτοικοι της περιοχής, εδώ και δύο χρόνια έχουν προβεί σε καταγγελίες, αλλά, όπως οι 

ίδιοι λένε, «ουδείς υπεύθυνος αντέδρασε ουσιαστικά, αντιθέτως η τότε διευθύντρια 

απάντησε με ανοίκειο τρόπο, ομιλώντας για "τοπικιστικούς φανατισμούς".» 

 

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένο πως η κατάργηση του ΙΕΚ στο Φιλώτι δύναται 

να οδηγήσει σε υπονόμευση του Τεχνικού Λυκείου και πιθανά και στην κατάργησή του και 

τη μεταφορά της έδρας του στη χώρα της Νάξου, 

 

Ερωτάται η κα Υπουργός:  

1. Είναι ενήμερη για αυτή την καταγγελία; 

2. Για ποιο λόγο κρίνεται σκόπιμη η μεταφορά του ΙΕΚ Φιλωτίου στην πόλη της 

Νάξου;  

3. Ποιος είναι ο χώρος όπου θα μεταφερθεί το ΙΕΚ Φιλωτίου και ποια η υποδομή 

του σε σχέση με τον υφιστάμενο χώρο; 

4. Πρόκειται για μεταφορά των μαθητών του ΙΕΚ σε άλλο χώρο ή συγχώνευση του 

συγκεκριμένου ΙΕΚ με άλλο που ήδη υπάρχει στη χώρα της Νάξου; 

5. Η ενδεχόμενη μεταφορά του ΙΕΚ Φιλωτίου στη χώρα της Νάξου σημαίνει και 

κατάργηση του Τεχνικού Λυκείου στο Φιλώτι; 

6. Αν ναι, για ποιο λόγο κρίνεται αυτό σκόπιμο; 
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7. Πόσοι είναι οι κάτοικοι στο Φιλώτι; 

8. Πόσοι μαθητές φοιτούν στο ΙΕΚ και πόσοι στο ΕΠΑΛ Φιλωτίου; 

9. Πόσοι καθηγητές απασχολούνται στο ΙΕΚ και το ΕΠΑΛ Φιλωτίου αντιστοίχως; 

10. Η μετακίνηση των μαθητών στην πόλη της Νάξου πώς θα γίνεται; 

11. Θα υπάρχει οικονομική επιβάρυνση για τη μετακίνηση των μαθητών; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




